



### Jazzmaster Viewmatic Skeleton

One exclusive movement and two distinct designs for this Jazzmaster Viewmatic Skeleton in versions for him and for her. For ladies, a floral-inspired composition on an iridescent white dial with dewdrop-shaped hour-markers. For men, a dial on multiple levels, crafted using the most advanced watchmaking techniques to reveal the magic of a well-oiled movement. Through a combination of traditional skeletonising techniques and cutting-edge laser engraving, Hamilton shows that opposites really do attract... something men and women have been proving since the dawn of time. ----- H-20-S skeletonised automatic movement, exclusive to Hamilton. Steel case, 40 mm (men's) or 36 mm (lady's). Different bracelets for the men's and lady's versions.

Movement	Mechanical automatic, exclusive H-20-S skeletonised calibre, skeletonised rotor with brushed finish
Functions	Hours, minutes, seconds
Case	Stainless steel, 36 mm (lady's) or 40 mm (men's). Anti-reflective sapphire crystal. Open-work back. Water-resistant to 5 Bar (50 metres).
Dial	Iridescent white with dewdrop-shaped applied hour-markers (lady's). Silver and anthracite with luminescent applied hour-markers (men's).
Bracelet/Strap	5-row stainless steel or white leather with ruby-red lining, with easy-click attachment for interchanging (lady's). 5-row stainless steel or black leather (men's).



### Jazzmaster Viewmatic

Un mouvement exclusif, deux designs distincts pour cette Jazzmaster Viewmatic Skeleton déclinée en versions Lady et Gent. Pour elle, une composition d'inspiration florale sur un blanc irisé avec des index évoquant des gouttes de rosée. Pour lui, un fascinant jeu de profondeur élaboré selon les techniques horlogères les plus avancées pour dévoiler toute la magie d'une mécanique parfaitement huilée. Entre tradition du squelettage et gravure laser ultra moderne, Hamilton démontre à quel point les contraires s'attirent. L'homme et la femme en sont le plus parfait exemple depuis la nuit des temps. ----- Mouvement squelette automatique H-20-S, exclusivité Hamilton. Boîtier en acier 40 mm (Gent) ou 36 mm (Lady). Différentes exécutions de bracelet selon les modèles homme ou femme. Prix publics : CHF 1'115.- USD 1'195.- € 945.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre squelette exclusif H-20-S, rotor squeletté brossé
Fonctions	Heure, minute, seconde
Boîtier	Acier inoxydable, 36 mm (Lady) ou 40 mm (Gent) Verre saphir antireflet Fond ajouré Étanche à 5 Bars (50 mètres)
Cadran	Blanc irisé avec index appliques en forme de gouttes (Lady) Argent et anthracite avec index appliques luminescents (Gent)
Bracelet	Acier inoxydable à 5 rangs ou cuir blanc doublé de rouge rubis, barrette à cliquet pour un remplacement facile (Lady) Acier inoxydable à 5 rangs ou cuir noir (Gent)